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ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND 
Rådet  för  funk t ionshinder f rågor  

    PROTOKOLL 

 

 

 

Sammanträde 7 juni 2012    

 

 

  

   

Justerat 2012-06-08 

 

 

 

Helena Lanzer-Sillén  Anette von Matern                                                 

Ordförande   Vice ordförande  

 

 

Närvarande 

Helena Lanzer-Sillén  ordförande 

Anette von Matern  vice ordförande  

Sylvia Samuelsson  ledamot 

Camilla Degsell  ledamot 

Jan-Erik Ahlgren  ledamot 

 

 

Anmält förhinder 

Per-Erik Andersson  ledamot 

 

 

 

Närvarande i tjänsten 

Britt-Marie Ericsson  sekreterare 

Lars Arvidsson  stadsdelsdirektör § 2 

Karl Bern (FP)  ordförande i stadsdelsnämnden § 2 

Viktor Morawski (MP)  vice ordförande i stadsdelsnämnden § 2 

 

 

§ 1   

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utses att tillsammans med ordföranden  

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 

8 juni. 
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§ 2 

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-05-15  justerats den 16 maj. 

 

§ 3 

Möte med presidiet 

 

Rådet samtalade med presidiet om bl.a. 

 

- Arbete för funktionsnedsatta 

- Biståndsbedömd insats till personer över 65 år 

- Bistånd enligt LSS 

- Återhämtningsplaner inom socialpsykiatrin 

- Tillgänglighet 

- Höga häckar och buskage 

- Ekologisk mat 

- Snöskottning     

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

Protokoll nr 3 fört vid sammanträde 2012-04-24   

 

Äldrenämndens råd för funktionshinderfrågor 

Protokoll fört vid sammanträde 2012-04-10   s

  

§ 5 

Samverkansansökan till Socialstyrelsen om utvecklingsmedel 2012 för 

Mansmottagning Söderort 

 

Stockholm Stads Kvinnofridspolitiska program 2012-2014 som antagits av 

kommunfullmäktige, anger två mål som rör våldsutövande män. Dels att män som 

utövat våld mot kvinnor i nära relationer slutar att använda våld och dels att män 

som utövat våld mot kvinnor i nära relationer tar ansvar för våldets konsekvenser för 

kvinnor och barn.  

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning har för litet underlag för att bygga upp egna insatser till 

målgruppen och därmed fullfölja stadens mål. Genom samverkan med Enskede-

Årsta-Vantör, Skarpnäck, Farsta och Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltningar 

i projektet Mansmottagning Söderort, vill Älvsjö stadsdelsförvaltning erbjuda 

biståndsbedömda insatser till våldsutövande män. Att erbjuda och ge insatser till de 

som utövar relationsnära våld är viktigt för att motverka att våldet fortsätter. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

30 maj 2012. Dnr 1.2.6.278-2012. 

 

Rådet  ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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Särskilt uttalande 

Rådet är mycket positiv till att insatser ges till de som utövar relationsnära våld. 

 

§ 6 

Förslag till organisatorisk placering av heminstruktörer 

 

I budget 2012 fick kommunstyrelsen i uppdrag att utreda den organisatoriska 

placeringen av heminstruktörer. Stadsledningskontorets förslag innebär att 

funktionen heminstruktör organiseras i tre regioner.   

 

Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till stadsledningskontorets förslag och 

delar de synpunkter på fördelarna med en regionalisering som lyfts i ärendet. 

Däremot ställer sig förvaltningen kritisk till storleken på regionerna. Region Södra 

staden, som Älvsjö stadsdelsnämnd skulle ingå i, skulle omfatta sex 

stadsdelsnämnder och spänna över ett stort geografiskt område.  

 

Förvaltningen skulle istället vilja föreslå samma regionindelning för 

heminstruktörerna som idag finns för MAS/MAR-funktionerna. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 23 maj 2012. Dnr 1.5.1.00216-2012. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Förslag till organisatorisk placering av MAS och MAR 

 

Under början av 2012 fick stadsledningskontoret i uppdrag att utreda den 

organisatoriska placeringen av MAS MAR. I uppdraget att se över MAS och  

MARs placering i staden har två alternativ angivits: Central placering eller  

regional placering.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till stadsledningskontorets förslag att MAS- och 

MAR-funktionerna organiseras i fyra regioner och delar också de synpunkter på 

fördelarna med en regionalisering som framkommer i förslaget. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

22 maj 2012. Dnr 1.5.1.00217-2012. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 8 

Trygghets- och säkerhetsprogram för Stockholms stad 2013 – 2016 

 

Stadsledningskontoret har tagit fram ett förslag till trygghets- och säkerhetsprogram 

som ska ersätta det nu gällande säkerhetsprogrammet. Förvaltningen är positiv till 

att det nya programmet har ett bredare anslag och att trygghets- och säkerhetsfrågor 

samlas i ett program. 
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Förvaltningen anser dock att programmet behöver fördjupas och konkretiseras inom 

några områden för att ge nämnderna mer vägledning i arbetet. Det gäller bland 

annat informationssäkerhet, psykiskt- och socialt omhändertagande vid katastrofer, 

samt krav på entreprenörer. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

24 maj 2012. Dnr 1.5.1.243-2012. 

 

Rådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 9 

Förslag till detaljplan för del av fastigheten 1:1, område vid Rubinvägen,  

i stadsdelen Solberga, SDp 20110-09794 

 

Syftet med detaljplanen är att möjliggöra fyra nya punkthus med totalt ca 100 

lägenheter, samt ett parkeringsgarage med 66 platser vid Rubinvägen. De nya 

bostadshusen blir lika höga som befintliga hus. De ska ha putsad fasad och placeras 

integrerat i terrängen, vilket är tidstypiskt för områdets 1950-talskaraktär. 

 

Förvaltningen ser positivt på förslaget att komplettera med fler lägenheter i 

Solberga, vilket ger fler äldre och barnfamiljer möjlighet att bo kvar, och större 

underlag för närservice och kollektivtrafik. Förvaltningen anser att det är viktigt att 

de lekområden, i form av naturmark, som försvinner, kompenseras genom en 

satsning på de befintliga lekplatserna i närområdet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den  

29 maj 2012. Dnr 1.5.3.297-2012. 

 

Rådet tillstyrker byggnationen på Rubinvägen men anser att rekommendationerna 

i Stockholms stads riktlinjer för tillgänglighet, En stad för alla, beträffande 

parkeringsplatser för funktionshindrade samt för sophämtning ska följas. 
 

§ 10 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Inga frågor eller rapporter från rådets medlemmar. 


